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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

 

sa I (prve) vanredne sjednice Skupštine opštine održane dana 14.06.2017. godine, sa 

početkom u 12,10 časova u prostorijama Skupštine opštine Herceg Novi. 

Miloš Bigović predsjednik Skupštine je obavjestio prisutne da je sjednica sazvana u skladu sa 

članom 44 stav 1  Statuta Opštine Herceg Novi i članom 63 Poslovnika o radu Skupštine opštine Herceg 

Novi, na osnovu zahtjeva Stevana Katića predsjednika Opštine Herceg Novi, te da je saziv sa 

materijalima upućen 12.06.2017. godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, 

predsjedniku Opštine, obrađivačima i predstavnicima sredstava javnog informisanja. 

U daljem je obavijestio da je Stevanu Katiću prestao odbornički mandat izborom za 

Predsjednika opštine Herceg Novi, te je povodom toga Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj 

o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi broj: OIK 190-1/17 od 

12.06.2017.g., i izdala Uvjerenje o odborničkom mandatu broj: OIK 190-2/17 od 12.06.2017.g. na 

osnovu koga su se stekli uslovi da se Mirku Džuoviću verifikuje odbornički mandat. Takođe  je 

obavijestio da je odbornik Dušan Radović podnio ostavku na mjesto odbornika u Skupštini opštine 

Herceg Novi, te je i povodom toga Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog 

odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi broj: OIK-194-1/17 od 14.06.2017.g., i izdala 

Uvjerenje o odborničkom mandatu broj: OIK-194-2/17 od 14.06.2017.g. na osnovu koga su se stekli 

uslovi da se Mladenu Ivanoviću verifikuje odbornički mandat.  

U daljem je čestitao odbornicima Mirku Džuoviću i Mladenu Ivanoviću i poželio im puno 

uspjeha u daljem radu. 

Odsustvo sa sjednice najavili su odbornici: Petar V.Porobić, Mladen Kadić, Andrija Radman i 

Milan Bošković. 

Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa 

Radio TV Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem, iskazala je “Novi TV”. 

O zapisniku sa sjednice stara se Dragana Stanišić iz Službe Skupštine.  

Nakon izvršene prozivke, a u skladu sa članom 64 stav 1 i 2 Poslovnika, predsjedavajući je 

konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 29 odbornika te da su obezbijeđeni uslovi 

za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je podsjetio da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon 

njenog sazivanja, i nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština, jednoglasno, uz 29 glasova „za“, 

usvojila sledeći 

D  N E V N I   R E D 

1.Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-
trafostanice NDTS_M 10/0,4 kV2 x 630 kVA,“ HDL“, sa priključnim 10 kV kablom do DTS 10/0,4 kV 
1X630 kVA „TRAVUNIJA“ i do DTS 10/0,4 kV 1x 630 kVA „MONTRI“, opština Herceg Novi. 
2. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa – 10 kV 
kablovskog voda od TS 35/10 kV „KLINCI“do Arze na Luštici, dužine cca 10 km, Opština Herceg Novi 
3. Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa- 
kablovskog 10kV voda od TS 35/10 kV „H.NOVI“ do TS 10/0,4 kV „BARINGTON“ u Meljinama, 
Opština Herceg Novi. 
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4. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću „ Komunalno 
stambeno“Herceg Novi. 
5. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću „Čistoća“ – 
Herceg Novi. 
6. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću 
„Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi. 
7.Predlog Rješenja o imenovanju članova Skupštine Turističke organizacije Opštine Herceg Novi. 
8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju potpredsjednika Opštine Herceg 
Novi br. 01-1-1025/17 od 09.06.2017. godine 
9. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju potpredsjednice Opštine Herceg 
Novi br. 01-1-1026/17 od 09.06.2017. godine. 
 

I, II, III 
Predsjedavajući je obavijestio prisutne da će se u skladu sa dogovorom sa Kolegijuma 

predsjednika Skupštine, a u svrhu racionalizacije rada Skupštine, voditi objedinjena rasprava po prve 
tri tačke dnevnog reda, a vršiti pojedinačno izjašnjavanje. 
 

Dragan Šimrak je proceduralno zatražio da mu se da odgovor na osnovu kojeg planskog 
dokumenta su izdati UT uslovi i građevinska dozvola za objekat “Laković” u Sutorini, na šta je reagovao 
odbornik Zoran Kovačević koji je tom prilikom istakao da uvažava postavljeno pitanje odbornika 
Dragana Šimraka, ali da se isto ne odnosi na povredu procedure, već se više može posmatrati kroz 
formu odborničkog pitanja. 
 

Miloš Bigović, predsjednik Skupštine navodi da se djelimično slaže sa navodima odbornika 
Zorana Kovačevića, ali s obzirom da je suština pitanja pozitivna i u svrhu omogućavanja 
transparentnosti, uvažiće postavljeno pitanje odbornika Dragana Šimraka. 
 

Uslijedilo je još jednog reagovanje odbornika Zorana Kovačevića kojim je između ostalog 
zatražio da se poštuje Poslovnik i procedura u radu Skupštine, nakona čega je Miloš Bigović, 
predsjednik Skupštine istakao da se Poslovnik o radu Skupštine može i elastičnije tumačiti ako to 
doprinosi konstruktivnoj raspravi i transparentnom radu Skupštine. 
 

Nakon uvodnog izlaganja v.d. sekretara Sekretarijata za prostorno planiranje i izgradnju, 
Vladimira Gardaševića i davanja odgovora da su UT uslovi i građevinska dozvola za objekat “Laković” 
u Sutorini, izdati na osnovu Odluke o postavljanju, građenju i uklanjanju privremenih objekata koju je 
donijela Skupština u prethodnom sazivu, uslijedilo je reagovanje odbornika Dragana Šimraka koji je 
tom prilikom ukazao na manjkavosti navedene Odluke, jer istom  između ostalog nije precizirana 
površina privremenog objekta. Smatra da graditi objekte od armiranog betona, a tretirati ih kao 
privremene, predstavlja osnov za korupciju, te da vjeruje da će navedeni objekat uskoro preći u 
objekat stalnog karaktera. 

Odbornica Danijela Đurović je pohvalila činjenicu da novi investitori dolaze u grad, pogotovo 
kad se radi o velikim trgovinskim lancima, zbog bolje ponude i benefita koje će građani imati usled 
postojanja pozitivne konkurencije, ali da se slaže sa navodima odbornika Dragana Šimraka, vezano za 
način dobijanja određenih akata. Navodi da je trebalo preciznije definisati šta se može podvesti pod 
privremenim objektom, a takođe je informisala javnost, s obzirom da je odbornicima dostavljen 
zahtjev PKB-a, da je izgradnjom objekta “Laković” u Sutorini, došlo do uzurpacije zemljišta PKB i 
određenog broja građana vlasnika zemljišta koji su u postupku povrata imovine. U daljem navodi da 
se nada da su nadležne službe uzele u obzir neriješene imovinsko pravne odnose prilikom izdavanja 
odobrenja za gradnju. Podržava što je izgradjen dio trotorara prema Sutorini, ali da isti nema 
odgovarajuću širinu i nagib, te apeluje na investitore na ugradnju dodatne javne rasprave sa druge 
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strane magistrale, koja bi osvjetljavala i dio putnog pojasa, a ne samo parking  ispred navedenog 
objekta. Takođe je izrazila želju da bude još ovakvih kvalitetnih investicija za grad. 

Miloš Bigović je pojasnio da je zahtjev PKB-a dostavljen Klubovima odbornika, a ne 
odbornicima, nakon čega je , a kako nije bilo zainteresovanih za raspravu, stavio na izjašnjavanje 
Predlog Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-trafostanice 
NDTS_M 10/0,4 kV2 x 630 kVA,“ HDL“, sa priključnim 10 kV kablom do DTS 10/0,4 kV 1X630 kVA 
„TRAVUNIJA“ i do DTS 10/0,4 kV 1x 630 kVA „MONTRI“, opština Herceg Novi. 

Predsjedavajući je nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština , jednoglasno,  uz 29 
glasova “za”, usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa-

trafostanice NDTS_M 10/0,4 kV2 x 630 kVA,“ HDL“, sa priključnim 10 kV kablom do DTS 10/0,4 kV 
1X630 kVA „TRAVUNIJA“ i do DTS 10/0,4 kV 1x 630 kVA „MONTRI“, opština Herceg Novi, u 
predloženom tekstu. 

 
Predsjedavajući je nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština jednoglasno,  uz 29 glasova 

“za”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa 

– 10 kV kablovskog voda od TS 35/10 kV „KLINCI“do Arze na Luštici, dužine cca 10 km, Opština Herceg 
Novi, u predloženom tekstu. 

 
Predsjedavajući je nakkon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 29 

glasova “za”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
DONOSI SE Odluka o utvrđivanju lokacije za postavljanje lokalnog objekta od opšteg interesa- 

kablovskog 10kV voda od TS 35/10 kV „H.NOVI“ do TS 10/0,4 kV „BARINGTON“ u Meljinama, Opština 
Herceg Novi, u predloženom tekstu. 

 
IV, V, VI 

Predsjedavajući je obavijestio prisutne da je na Kolegijumu predsjednika Skupštine takođe 
zauzet stav da se vodi objedinjena rasprava po tačkama 4,5 i 6, a pojedinačno izjašnjavanje. 

 
U otvorenoj raspravi za riječ se javila odbornica Nevena Keković koja je tom prilikom istakla 

da je prethodna koaliciona vlast 2015. godine, a u cilju racionalizacije, odlučila da broj članova 
upravnih odbora u javnim preduzećima svede na tri člana, a sada se predlaženim odlukama predviđa 
ponovno povećanje na 5 članova, te postavlja pitanja s obzirom da obrazloženje po njoj nije konkretno: 
koji su to konkretni primjeri nefunkcionisanja odbora kada su u pitanju ova tri javna preduzeća, zbog 
čega se ponovo stvara dodatni trošak kad po Zakonu, nije obavezno postojanje istih i da li postoji još 
neko obrazloženje, ili je to koincidencija da se predlaže broj članova u upravnim odborima koliko ima 
konstituinenata vlasti, kako bi svaka od njih dobila po predstavnika u upravnim odborima.  U daljem 
je istakla da će Klub odbornika DPS-a biti protiv donošenja navedenih Odluka. 

Odbornica Tamara Vujović je istakla da dosadašnji način formiranja upravnih odbora nije bio 
dobar, a to se može vidjeti i kroz konkretan primjer upravnog odbora DOO “Komunalno stambeno”, 
koji nije mogao da riješi ni pitanje direktora, a kamoli da se bavi tekućim problemima. U daljem 
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postavlja pitanje  zašto u prethodnom sazivu nije došlo i do smanjenja članova savjeta javnih ustanova. 
Smatra da je broj od 5 članova u upravnim odborima optimalan, te da odluka da se smanji na tri kako 
bi se uštedio neznatno mali iznos novca nije bio dobar jer su se u međuvremenu pokazali veći problemi 
u funkcionisanju javnih preduzeća. 

Odbornik Zoran Kovačević navodi da povećanje broja članova u upravnim odborima ne znači 
ujedno i povećanje efikasnosti i efektivnosti, te da ne treba bježati od činjenice da se radi o 
sprovođenju koalicionog sporazuma pod izgovorom unaprijeđenja rada. 

 
Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjedavajući je nakon izjašnjavanja 

konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za”, 9 glasova “protiv” i 2 glasa “uzdržan”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

DONOSI SE Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću „ 
Komunalno stambeno“ Herceg Novi, u predloženom tekstu. 

 
Predsjedavajući je nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za”,  9 

glasova “protiv” i 2 glasa “uzdržan”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
DONOSI SE Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom odgovornošću 

„Čistoća“ – Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština nakon izjašnjavanja uz 18 glasova “za”, 9 

glasova “protiv” i 2 glasa “uzdržan”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
 DONOSI SE Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju Društva sa ograničenom 

odgovornošću „Vodovod i kanalizacija“ Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
 

VII 
U uvodnom izlaganju po Predlogu Rješenja o imenovanju članova Skupštine Turističke 

organizacije Opštine Herceg Novi za riječ se javila odbornica Maja Bakrač koja je tom prilikom ustvrdila 
da Klub odbornika DPS-a želi da se Turistička organizacija stavi u funkciju, ali da zamjera novoj vlasti 
zbog navoda da će se boriti za depolitizaciju lokalne samouprave, te da činjenica da u Skupštini 
Turističke organizacije nema niti jednog predstavnika opozicije, govori da se to neće desiti, ni sada ni 
u budućnosti. U daljem postavlja pitanje kojim se kriterijumima, osim političkih, rukovodio izvršni 
organ prilikom predlaganja kandidata, te je ujedno postavila pitanje kvalifikovanosti predloženih 
kandidata. 

Odbornica Tamara Vujović navodi da nova opštinska vlast želi da preuzme apsolutnu 
odgovornost i da ne pravi greške prethodne vlasti, s obzirom da smo za vrijeme prethodne vlasti, jedini 
u Crnoj Gori imali blokiran rad Turističke organizacije. 

Odbornik Zoran Kovačević navodi da je Dragan Janković, potpredsjednik Opštine u funkciji 
predsjednika pokušao da zakaže sjednicu Skupštine Turističke organizacije, ali da je došlo do 
opstrukcije tadašnjeg koalicionog partnera. Da se prigovor odnosi na reference predloženih kandidata 
i  to što u predlogu ne prepoznaje prisutnost predstavnika turističke privrede, već samo potrebu da se 
obezbjedi kvorum kroz partijsku poslušnost. 

Miloš Bigović, predsjednik Skupštine, navodi da je svako kadrovsko rješenje podložno analizi, 
kao i da lista kandidata može biti unaprijeđenja, tim prije što treba imenovati i članove iz turističke 
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privrede, te da treba ostaviti vremenu da pokaže da li su izabrani pravi ljudi. U tom smislu će se u što 
kraćem roku obaviti potrebne aktivnosti kako bi privreda delegirala svoje predstavnike u Skupštinu 
Turističke organizacije. 

Nakon podsjećanja odbornika Dragan Šimrak na prethodni sastav Skupštine Turističke 
organizacije, a u drugom krugu rasprave za riječ se javio odbornik Zoran Kovačević koji je tom prililkom 
istakao da Klub odbornika DPS-a želi konstruktivno da sugeriše da politička rješenja nisu najbolja i da 
je Predsjednik Opštine kao predlagač Rješenja, trebao u sastav Skupštine uključiti i predstavnike 
turističke privrede, jer su oni i najmjerodavniji po tom pitanju. 

Miloš Bigović ističe da se slaže sa konstatacijom da u radu Skupštine Turističke organizacije 
treba da budu uključeni i predstavnici privrede, te još jednom ponavlja da u sastav Skupštine TO i u 
izvršnom odboru, egzistiraju predstavnici privrede. 

Odbornica Nevena Keković navodi da će izgleda u budućnosti biti dosta zapošljavanja pod 
izgovorom preuzimanja apsolutne odgovornosti, dok je odbornica Danijela Đurović navela da su 
prethodni saziv Skupštine TO obilježili sukobi koalicionih partnera, te da je na ovoj vlasti da deblokira 
rad iste, da uđe u postupak donošenja novog Statuta, da riješi sva pitanja koja su bila predmet sporenja 
i dokumentuje iste. U daljem se osvrnula na predloženi sastav Skupštine ističući da se u istom mogu 
prepoznati ljudi koji su privrednici i koji svojim radom svakako mogu dati doprinos radu TO, te da 
prostora za unaprijeđenje ima. 

Uslijedilo je reagovanje u ime Kluba odbornika Zorana Kovačevića koji je tom prilikom istakao 
da Klub odbornika DPS-a nema ništa protiv deblokade TO, te da je na tome i radio u prethodnom 
sazivu, ali da ga je u tome spriječavao kaolacioni partner. U daljem navodi da će Klub odbornika DPS-
a biti “uzdržan” prilikom izjašnjavanja, ne iz razloga što ne podržava deblokiranje već što smatra da je 
u sastav Skupštine trebalo uključiti predstavnike turističke privrede. 

Nakon završne riječi predsjednika Opštine Stevana Katića u kojem je između ostalog istakao 
da će doći do određenih promjena u okviru TO koje se odnose na smanjenje broja članova u Skupštini 
TO, promjene Statuta itd. Što se tiče predloga Rješenja istakao je da sastav istog čine ljudi iz oblasti 
turizma, ugostiteljstva, te da većina istih nisu članovi političkih partija. 

Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje 
Predlog Rješenja, te nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština uz 18 glasova “za” i 11 glasova 
“uzdržan”, usvojila sledeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
 DONOSI SE Rješenje o imenovanju članova Skupštine Turističke organizacije Opštine 

Herceg Novi, u predloženom tekstu. 
 

VIII 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština, bez rasprave, a nakon izjašnjavanja uz 19 

glasova “za” i 10 glasova “uzdržan”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
 DONOSI SE Rješenje o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju potpredsjednika 

Opštine Herceg Novi br. 01-1-1025/17 od 09.06.2017. godine, u predloženom tekstu. 
 

IX 
Predsjedavajući je konstatovao da je Skupština, bez rasprave, a nakon izjašnjavanja uz uz 19 

glasova “za” i 10 glasova “uzdržan”, usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 

 
 DONOSI SE Rješenje o davanju saglasnosti na Rješenje o imenovanju potpredsjednika 

Opštine Herceg Novi br. 01-1-1026/17 od 09.06.2017. godine, u predloženom tekstu. 
 
Danijela Đurović se kratko obratila Skupštini i zahvalila na izboru za potpredsjednicu Opštine. 
 
Predsjedavajući se zahvalio prisutnima na saradnji i zaključio rad sjednice Skupštine u 13,25 

časova. 
 
V.D. SEKRETARA      PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać      Miloš Bigović 


